
14. Meddelelser (2009-114943)
Nyt fra sekretariatet1.

Ved Charlotte Poulsen 

Nyt fra arbejdsgrupperne2.
Ved tovholderne

Mødehjul fremskrevet indtil valg og konstituering af nyt udvalg3.
Ved Charlotte Poulsen 

Høringssvar om Tung Trafik4.

Høringssvar om navngivning af to pladser5.

Høringssvar om Cykelpakke III6.

Kulturhus 2200X debatmøde7.
Ved Kim Christensen

Metrocity se www.kk.dk/kommuneplantillæg på www.metrocityring.dk8.
Ved Kim Christensen 

Nørrebrogade status9.
Ved Kim Christensen  

Retningslinier for puljeansøgninger10.

Metropol for mennesker11.

Cirkus legedag – brev fra Blågårdens Bibliotek vedr. støtte til projekt12.

Rap i støbeskeen – brev fra Støberiet vedr. støtte til projekt13.

bilag
Ansogningsskemapuljemidler.doc
Brev til BUU
Cirkuslegedag - nej tak til støtte
Endelig bekendtgørelse - lokaludvalg og -råd m.fl.
Høring om cykelforhold Blegdamsvej/Tagensvej/Fredensgade
Høringssvar om navngivning af to pladser
Høringssvar om Tung Trafik 
Indenrigs- og socialministeriets brev 3. september
Invitation til paneldebat 2200X



Metropol for mennesker-brev fra Klaus Bondam
Mødehjul 2009 - lokaludvalget.xls
Notat om retningslinjer til lokaludvalgene
Opfølgning på notat til lokaludvalgene
Samtykkeerklæring.doc
Tidsplan for afholdelse af rep møder.doc
Tung trafik
Vedr. Ny p-l sats - konsekvenser for LU
Vedr. Rap i Støbeskeen

Nørrebro Lokaludvalgs beslutning den 21.09.2009

1. Nyt fra sekretariatet
Charlotte Poulsen orientede om 
1. En invitation fra Muhammed Aslam til 22 års julilæum og Eid fest i Mjølnerparken den 26.9.09
2. Sekretariatet er flyttet til Lundtoftegade 87 i den forbindelse er der mange it problemer da KS har 
lavet en fatal fejl i forhold til en linie og sekretariatet kan derfor ikke komme på et fælles netværk før 
om op til 6 uger. 
3. Der er nu oprettet et debatforum for LU medlemmer på hjemmesiden som medlemmerne 
opfordres til at tilmelde sig. 
4. I efteråret vil der blive lavet PR arbejde for repræsentantskabsvalget, husk at svare på sprøgsmål 
som er sendt ud. 
5. Næste weekend afholdes der fremtidsseminar
6. Der har været afholdt møder med to mulige kandidater til Bydelsplanlægning på Nørrebro.

2. Nyt fra arbejdsgrupperne
Tovholderne orienterede om arbejdsgrupperne

3. Mødehjul fremskrevet indtil valg og konstituering af nyt udvalg
Charlotte Poulsen orienterede om at det gamle LU kører frem til 8. marts hvor det nye LU forventes 
at blive konstitueret. Ansøgninger til de stor puljer vil indkomme 4 januar 2010 og arbejdsgrupperne 
bedes lave indstillinger på disse som behandles på det konstituerende møde 8. marts. Det sidste LU 
møde i det gamle udvalg afholdes 25. januar og repræsentantskabsmøde den 9. februar 2010. 

4. Høringssvar om Tung Trafik

5. Høringssvar om navngivning af to pladser

6. Høringssvar om Cykelpakke III

7. Kulturhus 2200X debatmøde
Kim Christensen orientede om debatmødet den 22.9.09

8. Metrocity se www.kk.dk/kommuneplantillæg på www.metrocityring.dk



Kim Christensen orienterede om udviklingen i sagen om metrocityringen på Nørrebros Runddel og 
naturklagenævnssagen. 

9. Nørrebrogade status
Kim Christensen orientede om status for arbejdet med en helhedsplan for Nørrebrogade. Der er nu 
afsat 37 mill. kr. til Nørrebrogade, men endu er der ikke vedtaget et endeligt forslag, da  Glad for 
Nørrebrogadeplan, 37 mil. kr. afsat til Nørrebrogade på Budget 2010. Der er ikke vedtaget et forslag 
om Nørrebrogade, da sagen blev standset i TMU og sendt til BR. NLU har skrevet til alle BR 
medlemmer, men det er ikke sendt ud. Nørrebrogadearbejdsgruppen har derfor udsat deres møder til 
efter den 29. oktober, da forvaltningen ikke må arbejde med sagen når den er standset. 

10. Retningslinier for puljeansøgninger
Ellen Jørgensen Engsted og Charlotte Poulsen orienterede om de nye regler for puljeansøgninger. 

11. Metropol for mennesker

12. Cirkus legedag - brev fra Blågårdens Bibliotek vedr. støtte til projekt

13. Rap i støbeskeen - brev fra Støberiet vedr. støtte til projekt

14. Nærpolitiindsatsen. I dagspressen 24 betjente på nærpolitistationen på Nørrebrogade, 
Kim Christensen orienterede om den nye nærpolitiindsats og bad medlemmerne holde øje med og 
følge nøjere om der er flere nærpolitimænd i området. 

15. Lundtoftegade 87.
Kim Christensen orienterede om at sekretariatet er flyttet til Lundtoftegade 87, men at der stadig 
ikke forefindes en underskrevet kontrakt om lejemålet. Der arbejdes på en varig løsning af 
situationen.  




